
Protokoll fört vid styrelsemöte med Framtid Borensberg 

 

Plats:        Svanen Hamngatan 

Tid           Tisdagen den 15/11 kl. 18.30 

 

Närvarande: 

Conny Ringvide, Anette Stendahl-Tevell, Monica Bäckström, Kjell Karlsson, Krister 

Svenstedt, Jan Ivarsson 

 

& 1. Mötets öppnande. 

Ordföranden Conny Ringvide hälsade mötesdeltagarna välkomna och förklarade mötet öppnat 

 

& 2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 

 

& 3. Föregående protokoll. 

Protokollet genomlästes och godkändes. 

 

& 4. Julmarknaden. 

Planeringen inför julmarknaden fortskrider enligt plan 

 

& 5. Stormötet. 

Stormötet genomfördes planenligt. Camilla Egbert föreslog ett medborgarmöte under våren 

 

& 6. G-C väg näs 

Krister Svenstedt följer upp och bevakar utvecklingen av G-C vägen till Näs. 

 

& 7. Brev och mail 

Styrelsen informeras kontinuerligt enligt sändlista. 

 

& 8. Övriga frågor 

Krister Svenstedt bevakar skötselplan på Dansäterområdet. 

Krister Svenstedt begär ut upphandlingen av snöröjningsplan i Borensberg 

Monica Bäckström påtalar för miljö och hälsa kajproblemet i Borensberg. 

Borensbergs dagen är den 8 maj 2016,preliminärt program är framtaget. 

 

& 9. Mötets avslutning 

Ordföranden tackade mötesdeltagarna för visat intresse och avslutade mötet. 

 

Nästa möte 

Nästa styrelsemöte bestämdes till den 8/12 kl. 18.30 på Svanen 

 

Borensberg dag som ovan 

 

 

Sekreterare                                                 Ordförande 

 

 

 


